
 

PROTOKÓŁ  Nr X/2019 

z obrad X Sesji Rady Gminy Augustów w dniu 29 października 2019 roku. 

Obrady Sesji rozpoczęto ok. godz. 1015 w sali widowiskowej Centrum Kultury i 

Bibliotece Gminy Augustów w Żarnowie. 

Obrady X Sesji Rady Gminy Augustów prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy 

Augustów – Ewa Frąckiewicz. 

Ad. pkt.1.  

Otwarcie obrad. 

Na początku obrad Przewodnicząca poinformowała wszystkich o tym. że obrady 

Sesji Rady Gminy są nagrywane. 

Przewodnicząca Rady powitała radnych Gminy, sołtysów, władze gminy, 

mecenasa. Następnie Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 14 radnych zgodnie z 

listą obecności w obradach uczestniczy 8 radnych, a więc podejmowane uchwały 

będą prawomocne. Na otwarciu obrad byli nieobecni: 

1. Radny Krzysztof Łaniewski 

2. Radny Karol Milanowski 

3. Radny Marek Pieńczykowski 

4. Radny Michał Szczepański 

5. Grzegorz Wiszniewski  

W obradach Rady Gminy uczestniczyło ogółem 33 osoby. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. /czas rozpoczęcia – /09:20/ 

Następnie Przewodnicząca powitała przedstawicielkę firmy ubezpieczeniowej 

AVIVA panią Alicję Piotrowską, która skierowała kilka słów do obecnych z prośbą 

o zgłaszanie się aby zgłosić się aby ubezpieczyć się.  

Ad. 2.  

Przyjęcie porządku obrad. 

- czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu – /14:50/ 

Pani Ewa Frąckiewicz – Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła proponowany 

porządek obrad X sesji Rady. Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad Rady Gminy, powitanie radnych, sołtysów, gości zaproszonych. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o międzysesyjnej działalności Wójta Gminy tj. w okresie od 7 

października 2019 r. do 29 października 2019 roku. 

4. Przyjęcie wniosku Wójta Gminy w sprawie przyjęcia ceny żyta ustalonej przez 

Prezesa GUS do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2020. 



 

5. Przyjęcie wniosku Wójta Gminy w sprawie przyjęcia ceny drewna ustalonej 

przez Prezesa GUS do naliczenia podatku leśnego na rok 2020. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

a) w sprawie stawek podatku od środków transportowych na 2020r. 

b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2020r. 

c) w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku Sołectwa 

Promiski dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na 2020r.   

7. Wolne wnioski. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

9. Zamknięcie obrad Rady Gminy. 

Za  porządkiem obrad byli wszyscy radni obecni na sali. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt. 3. 

Informacja o międzysesyjnej działalności Wójta Gminy tj. w okresie od 7 

października 2019 r. do 29 października 2019 roku.  

czas rozpoczęcia rozpatrywania : /16:54/ 

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy przedstawił informację o międzysesyjnej 

działalności Wójta Gminy.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.   

Ad.pkt.4  

Przyjęcie wniosku Wójta Gminy w sprawie przyjęcia ceny żyta ustalonej przez 

Prezesa GUS do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2020. 

 czas rozpoczęcia rozpatrywania : /27:31/. 

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy omówił cenę żyta ustaloną przez Prezesa GUS. 

Powiedział, że wniosek jest to cena 58,46 zł. Mówił, że jest to cena ogłoszona w 

komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 18.10.2019r.      

Uwag nie zgłoszono.  

W trakcie omawiania punktu na obrady dołączył radny Henryk Karczewski. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 8 radnych. Głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. W trakcie rozpatrywania punktu z obrad wyszedł 



 

radny Marek Mikołajczyk. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad.pkt.5 

Przyjęcie wniosku Wójta Gminy w sprawie przyjęcia ceny drewna ustalonej 

przez Prezesa GUS do naliczenia podatku leśnego na rok 2020.                     
Czas rozpoczęcia rozpatrywania  /29:43/. 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów omówił cenę drewna ustaloną 

przez prezesa GUS. Powiedział, że cena wynosi 194,24 zł. Jest to cena ogłoszona w 

komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 18.10.2019r.      

Uwag nie zgłoszono.   

Za przyjęciem wniosku głosowało 8 radnych. Głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do 

protokołu.  

Ad.pkt.6.  

 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał:                                    

czas rozpoczęcia rozpatrywania : /31:23/. 

 

a) w sprawie stawek podatku od środków transportowych na 2020r. 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów powiedział, że stawki podatku 

od środków transportowych na 2020r. pozostają bez zmian. Powiedział, że jest 

problem z oświatą, ponieważ subwencja oświatowa jaką otrzymała gmina na               

2020 r. wynosi 6 mln. 502 tys. zł., a w planie budżetu kwota ta wynosi ponad         

12 ml. zł. 

Uwag nie zgłoszono. Uchwała została przyjęta 9 głosami. W czasie rozpatrywania 

punktu na obrady wrócił radny Marek Mikołajczyk. Głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Uchwała oraz imienny wykaz głosowania stanowią 

załącznik do protokołu.  

b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2020r. 

czas rozpoczęcia rozpatrywania : /35:38/. 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów powiedział, że stawki podatku 

od nieruchomości wzrosną. Uwag nie zgłoszono. Uchwała została przyjęta 9 

głosami. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała oraz 

imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

c) w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku Sołectwa 

Promiski dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na 2020r.   

czas rozpoczęcia rozpatrywania : /39:44/. 



 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów powiedział, że sołectwo wsi 

Promiski złożyło wniosek o zakup działki w Promiskach. Kwota, która mogą 

przeznaczyć to kwota 12.589,64 zł. Koszt działki, którą wieś chce zakupić             

to ok. 40 tys. zł. Działka która zostanie zakupiona ma służyć integracji 

mieszkańców i pod plac zabaw. Kwota działki jest dużo większa niż fundusz 

sołecki i nie ma możliwości realizacji zakupu z braku funduszy. Powiedział 

również, że będzie wnioskował do rady aby zawiesić fundusz sołecki.  

Radny Marek Sujata – zapytał ile gospodarstw jest we wsi Promiski. 

Pan Wójt odpowiedział, że w Promiskach jest 71 mieszkańców uprawnionych do 

głosowania. 

Radny Henryk Karczewski stwierdził, że na obradach nie ma pani sołtys, na 

zebraniu sołeckim były osoby z czterech gospodarstw i nie do końca wiemy 

wszystko, poprosił więc radnego Pana Arkadiusza Roszkowskiego w miarę 

możliwości o naświetlenie sytuacji.  

Radny Arkadiusz Roszkowski powiedział, że pani sołtys działa prężnie i chciałaby 

coś zrobić dla swojej wsi. Zaproponował, aby pani sołtys jeszcze raz zrobiła 

zebranie. Mieszkańcy nie przychodzą na zebrania. 

Radny Kamil Czerobka powiedział, że cena działki jest trochę wygórowana.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 5 radnych, 4 głosy wstrzymujące się, głosów 

przeciwnych nie było. Uchwała oraz imienny wykaz głosowania stanowią 

załącznik do protokołu.   

Ad.pkt.7    

 

Wolne wnioski. czas rozpoczęcia rozpatrywania : /53:00/ 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów powiedział, że będzie znaczny 

wzrost cen za odpady komunalne. Wzrosła opłata w Koszarówce za odbiór. 

Powiedział też, że od 1 stycznia 2020 r., aby oddać folię rolniczą trzeba będzie 

zapłacić. Firma odbierająca odpady komunalne sprawdzać będzie co się znajduje w 

koszach. Jeśli będą śmieci niekomunalne nie będą odbierane. Zgodnie z ustawą  

jest w tej chwili obowiązek segregacji. Osoby, które nie będą segregować będą 

karane.  

 

Radny Arkadiusz Roszkowski powiedział, że czytał informację, że NFOŚ ogłosił 

nabór wniosków na dofinansowanie odbioru foli rolniczej, siatek i sznurków.  

 



 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów powiedział, że NFOŚ ogłosił 

nabór wniosków na odbiór folii rolniczej przez gminy i gminy będą mogły składać 

takie wnioski. Nie wiadomo jednak jeszcze na jakich zasadach ma to 

funkcjonować. 

Tadeusz Smoleński – Sołtys z Netty Pierwszej powiedział, że oświata jest coraz 

droższa, radni nie zamykają szkół, gimnazja rozwiązane, a dzieci są dowożone 

nawet do 1200 m. odległości od szkoły, a nie 3 km. Powiedział, że jeśli nie ma 

gimnazjum trzeba zlikwidować transport. 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów powiedział, że sołtys walczy o 

chodnik w swojej wsi. W tej chwili dzieci aby dojść do szkoły muszą iść ulicą i jest 

bezpieczniej jeśli dziecko 1200 m przejedzie do domu autobusem.  

 

Tadeusz Smoleński – Sołtys wsi Netta Pierwsza zapytał czy gmina wyraża zgodę 

na fotowoltaikę na gruntach. 

 

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów powiedział, że jeśli jest to 

własność prywatna i właściciel będzie chciał wykonać to jak najbardziej wyraża 

zgodę. 

 

Ad.pkt.8  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.  

czas rozpoczęcia rozpatrywania : /01:08:17/. 

Protokół został przyjęty 7 głosami z 2 wstrzymującymi się.  

Ad.pkt.8. 

 

Zamknięcie obrad Rady Gminy. 

 

Obrady zamknęła Przewodnicząca Rady ok. godz. 11:15 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Protokołowała: 

 

Katarzyna Zyskowska                                                                    Ewa Frąckiewicz        


